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The Call Of The Wild is the story of Buck, a dog stolen from his home and thrust into
the merciless life of the Arctic north to endure hardship, bitter cold, and the savage
lawlessness of man and beast. White Fang is the adventure of an animal -- part dog,
part wolf --turned vicious by cruel abuse, then transformed by the patience and
affection of one man.

Jack London's superb ability as a storyteller and his uncanny understanding of animal
and human natures give these tales a striking vitality and power, and have earned him
a reputation as a distinguished American writer.
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评论

Jack London is my favorite writer. His words and sentences are very refined. I was
moved by these two novels.

-----------------------------
white fang就是一片搅基人兽文嘛= =

-----------------------------
especially the White Fang

-----------------------------
2018-14: A great read. The stories depicting the two dogs, one from the tame to the
wild, another from the wild to the tame, are genuinely well written. The details in his
crafted storytelling almost fooled me into taking it as an "autobiography" of
Buck/White Fang.

-----------------------------
emm看得太费劲了

-----------------------------
The Call of the Wild 五颗星；相比之下 White Fang 就是 so so ~

-----------------------------
太喜欢Jack London的文字了。喜欢到每句话都想朗读出来的那种。

-----------------------------
情节很好，但缺少意外惊喜。

-----------------------------
重读。杰克.伦敦写残酷和荒凉，为生存而表现出来的韧劲，深得我心

-----------------------------
大一读的第一本英语小说，文库本手感很好，封面也很漂亮



-----------------------------
He, finally, found he's not along. Go everywhere and Do everything.

-----------------------------
The call of the wild明显比white fang更胜一筹 也有可能是因为我很不喜欢jack
London把白人看作是比其他人种更“superior”的 也不喜欢人类被称作“god”
不喜欢人类的优越感 更不喜欢白人的优越感 但总的来说是很不错的小说

-----------------------------
Quote: life flowed past him deep and wide and varied continually impinging upon his
senses, demanding of his instant and endless adjustments

-----------------------------
图书馆四楼 最喜欢的角落

-----------------------------
本来对这种题材完全不感兴趣，但杰克伦敦真的有一种魔力，看得我热血沸腾。（顺便
吐槽一下，看完原文再去看译文，觉得译文完全没有翻译出杰克伦敦的文笔之精彩）

-----------------------------
小时候看难过了很久。。。重刷了一遍英文，真的是对Buck的狗生唏嘘不已。

-----------------------------
两条不同的狗。两个不同的故事。我都爱。

-----------------------------
庆幸Buck在那个年代 遇到了Thornton

-----------------------------
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